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Toata lumea a aflat despre actiunea Plantam fapte bune in Romania, insa putini stiu cine este
coordonatorul regiunii Nord-Vest. Am realizat un interviu cu dansul, asa ca, haideti sa aflam mai
multe detalii despre acesta: 1. Cine este coordonatorul regiunii Nord Vest in cadrul actiunii
Plantam fapte bune? (cateva lucruri despre dumneavoastra) 
      
Adrian Pop:
Numele meu este Adrian Dan Pop, sunt student intr-un program de masterat la Universitatea
Babes Bolyai din Cluj Napoca, absolvent de Management la Baia Mare si Cibernetica la ASE
Bucuresti.        M-am nascut in Baia Mare si lucrez in Baia Mare inca din liceu. Timpul liber mi-l
petrec contribuind in diverse actiuni destinate comunitatilor locale, in special din Maramures.      
 Coordonez proiectul Plantam fapte bune in regiunea Nord Vest – judetele Cluj, Bihor, Satu
Mare, Maramures, Salaj si Bistrita Nasaud. 
   
2. De ce ati ales sa fiti implicat intr-o astfel de actiune?
       
Adrian Pop:
Primul proiect de voluntariat in care m-am implicat a fost unul de impadurire. Am incercat
implementarea de proiecte sociale pentru comunitate si prin societatea la care lucrez iar apoi
prin alte organizatii non-profit.        Am auzit de Plantam Fapte Bune de la colegii mei din
Bucuresti si mi se pare un proiect de care si judetul Maramures are nevoie.   
   3. Ce inseamna voluntariatul pentru dumneavoastra si de ce credeti ca tinerii de azi nu
se implica atat de mult in astfel de actiuni?        
Adrian Pop:
Voluntariatul este o sursa esentiala de experienta pentru tineri. Pentru mine este o pasiune si
incerc sa abordez acest subiect cu o foarte mare seriozitate.         Imi place voluntariatul si
munca in ONG-uri pentru ca am vazut rezultate. Rezultate de care s-au bucurat toti cei
implicati.     
4. Cum ar trebui sa percepem romanii, nu doar tinerii, ecologia? Ce ar trebui sa insemne
mediul inconjurator pentru noi si ce ar trebui sa facem pentru a-l proteja?        
Adrian Pop:
Eu vad proiectele de pana acum ca o alternativa la educatie. Asta nu este neaparat ecologie.
Mai mult decat ecologie e vorba de bun simt si de responsabilitate. Dorim sa gasim solutii
pentru 
boli precum
“l
enea, nepasarea, comoditatea, nesimtirea
”… lucruri marunte de care avem foarte mare nevoie.        Integritatea personala a fiecaruia se
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vede atunci cand vine vorba de situatii cheie. Aurul verde al Romaniei a fost exploatat irational
si abuziv si nu s-au luat masuri. Nu ne ocupam prea mult de trecut in acest proiect dar ne dorim
ca in prezent si in viitor greselile sa nu le repetam. 
   5. Cum ati prezenta actiunea Plantam fapte bune, liceenilor astfel incat sa-i implicam
inca de la varste fragede in acest tip de activitati?
      
Adrian Pop:
Plantam fapte bune in Romania! este Miscarea nationala de impadurire. Eu pot spune din
propria experienta ca dupa o actiune impreuna cu prieteni si alti voluntari respectul fata de
mediu isi face simtita prezenta si munca de voluntariat pentru comunitate nu mai este perceputa
ca in prezent “o munca pe gratis”.     
6. Ce fapte bune ati ~plantat~ in viata dumneavoastra pana in momentul de fata?
       
Adrian Pop:
Fapte bune planteaza toti cei care nu stau pasivi. Eu m-am alaturat actiunilor tuturor celor  care
isi servesc comunitatea mai presus decat ei insisi. Asta o vad eu ca o fapte buna si un pas care
va genera si alte fapte bune.      
7. Care este viitorul acestui proiect, Plantam fapte bune? Cum il vedeti peste 1 an, 5 ani? 
      
Adrian Pop:
Plantam fapte bune in Romania! se va diversifica. Speram sa plantam fapte bune pe diverse
directii si actiuni. Impaduririle vor continua atat prin actiunile noastre cat si prin stimularea altor
organizatii si institutii care pot face acest lucru.        Am gasit un citat interesant : “Momentul
potrivit pentru a planta un copac este cu 20 de ani in urma. Al 2-lea moment potrivit este acum.”
Desi avem actiuni pe termen lung, le luam pas cu pas si speram sa discutam in cel mai scurt
timp despre fapte.     
8. Ce mesaj ati transmite cititorilor cu privire la ecologie, voluntariat si proiectul Plantam
fapte bune?        
Adrian Pop:
Pasivitatea nu este o solutie. Implicare si dedicarea in proiectele si actiunile comunitatii
vor aduce beneficii si satisfactii greu de explicat si inteles pentru unii. Merita incercat.  
Diana Mariana Apopi: 
Multuim frumos. 
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